
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-24-781213 

Zaaknummer Z-23-482394 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

17 januari 2024 

 
Fractie: 

 
Hart voor Medemblik 

 
Raadslid: 
 

 
L.A. van Eekelen 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen HvM controle straatverlichting 

Portefeuillehouder  

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

Inleiding 
In onze gemeente maakt de straatverlichting deel uit van de veiligheid en het veiligheidsgevoel van onze 
inwoners. 
De afgelopen jaren de werden de straatlantaarns met regelmaat gecontroleerd op hun functioneren maar de 
laatste tijd niet meer valt onze inwoners op. 
Wat ook opvalt is dat meerdere lantaarns het niet doen terwijl in de winter de avonden en nachten langer zijn 
waardoor de lantaarns het juist nu het moeten doen. 
Ook de overzichtelijkheid voor het verkeer van met name voetgangers en fietsers is voor een deel afhankelijk 
van de straatverlichting. 
Wij willen de gemeente veiliger, mooier en beter maken daarom maken wij ons zorgen over de veiligheid en het 
veiligheidsgevoel van onze inwoners en daarom hebben wij van Hart voor Medemblik de volgende vragen: 
 
1.  Klopt het dat het afgelopen jaar de lantaarns minder op functioneren worden 

gecontroleerd? 
Zo ja waarom is dat? 

antwoord   

2. Komen er op fixi meer meldingen binnen over het niet functioneren van de 
straatverlichting? 

Antwoord  

3. Is onze gemeente van bedrijf veranderd die deze controle uitvoert? 
Zo nee, zijn er andere afspraken met dit bedrijf gemaakt waardoor de situatie nu zo is? 

Antwoord  
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4. Bent u het met Hart voor Medemblik eens dat de verlichting minimaal om de maand 
gecontroleerd moet worden vooral in de winter? 

Antwoord  

 


